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Verslag van de Algemene Ledenvergadering van het NSPS in een zaal van Van der Valk Hotel 

Duiven 

op zaterdag 26 november 2022 vanaf 10.30 uur. 

Afmeldingen: G. v.d. Brink, J. Heldens, J. Aarts, J. Jansma, B. Falk, Gebr. Van Doorn, IJ Mulder, G. 

Lanting, A.H. van Nieukerken, N. Lubbe, H. Hut, P. Jansen, W. Bergs, R. van Raak, A. Boer, S. Damen 

en W. van Werven. 

1. Opening 

Goede morgen dames en heren, 

Mede namens mijn collega bestuursleden heet ik u van harte welkom op onze voorjaars 

algemene ledenvergadering. In het bijzonder welkom aan onze ereleden, leden van 

verdienste, en allen die zich op welke wijze ook inzetten voor ons stamboek. 

Op de agenda van vandaag treft u onder agendapunt 5 de behandeling van de aangepaste 

statuten en het Keuringsreglement aan. De statuten willen we graag moderner maken en 

een aantal aanpassingen en verbeteringen aan u voorleggen. 

Het gaat om nieuwe artikelen in de statuten die voortvloeien uit de WBTR, de Wet bestuur 

en toezicht rechtspersonen. Het gaat ook om artikelen in de statuten die het digitaal 

vergaderen en besluiten mogelijk maken. In de corona periode hebben we ervaren dat 

het soms handig is om digitaal te vergaderen en te besluiten. 

Verder willen we onze stamboekwerkzaamheden breder inzetten en niet alleen voor het 

Groninger stamboek en het Dartmore stamboek maar ook voor een paar andere stamboeken 

die ons daarom hebben verzocht. In de het begin van het jaar 2021 heeft het toenmalige 

bestuur met de adviseurs zich intensief gebogen over de toekomst van ons stamboek. 

We hebben dat toen genoemd van NSPS naar NSPS 2.0 . 

Als rode draad kwam het volgende en naar voren: 

- Om kosten efficiënt te werken moet de automatisering op orde zijn en daar waar 

mogelijk worden uitgebreid. 

- Om nieuwe leden aan ons te binden moet onze digitale communicatie actief 

worden opgepakt. Denk daarbij aan onze website en de aanwezigheid van ons 

stamboek op social media. 

- En als derde is een belangrijk aandachtspunt het in standhouden dan wel het 

uitbreiden van het aantal leden. 

Dat laatste onderdeel komt deze vergadering uitdrukkelijk aan de orde omdat het HB graag 

uw toestemming wil om de stamboekactiviteiten voor 1 of 2 andere stamboeken uit te 

voeren. De vraag die bij u opkomt zal mogelijk zijn, waarom zou je dat willen? 

 

We hebben daar goede redenen voor. We willen graag financieel toekomst bestendig zijn. 

Door de diensten aan de andere stamboeken te verlenen hebben we meer financiële 

slagkracht.  

We willen graag organisatorisch toekomst bestendig zijn. Meer back-up voor onze 

medewerkers. Meer mogelijkheden om ons stamboek beter neer te zetten. 

We willen graag een paspoort uitgevend stamboek blijven. RVO gaat hogere eisen stellen aan 

paspoort uitgevende instanties en geeft mogelijk commerciële partijen de ruimte om dit op 

de pakken. Onder agendapunt 7 komt dit thema uitvoerig aan de orde. We hopen en 

rekenen op uw steun. 
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De ALV is bij uitstek de vergadering om samen van gedachten te wisselen over het wel en 

wee van het stamboek. Het bestuur nodigt u van harte uit om een bijdrage aan de 

vergadering te leveren. En ik zeg het maar weer: Samen komen we verder! 

 

In de afgelopen periode, zijn ons helaas wederom een aantal leden ontvallen. Ik verzoek u 

dames en heren, voor zover het mogelijk is, hen staande in een moment van stilte te 

gedenken. 

 

Dames en Heren, Ik wens u een goede vergadering toe en verklaar hiermee de vergadering 

voor geopend. 

2. Mededelingen en ingekomen stukken 

• Er is een brief binnengekomen van Fokvereniging Midden Brabant. Deze is 

voorgelezen door Jacoba. 

• Wilfried Spekhorst zal met de microfoon door de zaal lopen. 

3. Benoeming leden van de commissie voor het opnemen van de stemmen  

Benoemd worden: Ricky Jansen, John Duteweerd, Marc van den Broek, Bas de Jong, Donald 

Vermaas en Adri Doevendans. 

4. Verslag van de Algemene Ledenvergadering van 30 april 2022 

• Redactioneel: geen opmerkingen 

• Naar aanleiding van: geen opmerkingen 

5. Voorstellen  

a. Voorstel aanpassing statuten: Het bestuur stelt voor om de statuten volledig te 

wijzigen. Stephanie Scheiberlich geeft uitleg over de werkwijze van de commissie 

statuten en reglementen. Na deze uitleg waren er geen vragen vanuit de 

vergadering over de statuten. Stemmingsuitslag: 83 voor, 6 tegen en 1 blanco. 

Aangenomen 

b. Voorstel aanpassen keuringsreglement: Het hoofdbestuur stelt voor, op 

voorspraak van de FTC, om de volgende artikelen in het keuringsreglement te 

wijzigen.  

1. Bij het puntenschema voor preferent schap van merries/hengsten het aantal 

punten voor keurpredicaat te verhogen van 16 naar 18 punten.  

2. Artikel 12.7.2 keuringsreglement sterhengst. Hierin staat dat dit predicaat tot 

tien jaar na het overlijden van de hengst kan worden toegekend, bij merries 

staat deze toevoeging niet. Het voorstel is om dit gelijk te trekken en de 

termijn van 10 jaar te laten vervallen.  

3. In artikel 8 en richtlijnen II Keuringsreglement wordt gesproken over een 

negatief dek advies. Voorgesteld wordt om de aanduiding negatief dek 

advies te laten vervallen 

c. Voorstel aanpassing keuringsreglement: Het bestuur stelt voor om het 

keuringsreglement volledig te wijzigen.  Het keuringsreglement is gesplitst in drie 

subgroepen. Hoofdstuk 1 en 2, Hoofdstuk 3 nieuw artikel 6, stamboekhengst met 

basishengst heeft nu een eigen artikel.  

Peter Collignon geeft complimenten voor het vele werk dat is verzet. Hij vraagt of 

er een overgangsregeling is. Dit is niet het geval. Als er positief wordt gestemd 

gaat het vandaag in. Wout van Brouwershaven graag  ,alles in 1x behandelen. 

Agendapunt 5.b negatief dek advies schrappen is in de LAR besproken en hij 

heeft begrepen dat in mijn nsps het spermaonderzoek wordt toegevoegd. Punt 

uit de FTC. In de stemming zal dit punt niet meegenomen worden. Martin Broens 
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vraagt waarom er geen minimumaantal pony’s per premiekeuring is opgenomen. 

Het NSPS heeft geen nieuwe punten opgenomen in het reglement. Als u dit 

opgenomen wilt hebben in het reglement kunt u dit inbrengen in een ALV. 

Het bestuur wil het keuringsreglement in totaliteit in stemming brengen. Het is 

een groot proces vandaar in 1x in stemming. Met uitzondering van punt 3 over 

negatieve dek advies. Stemmingsuitslag: 84 voor, 4 tegen en 4 blanco. 

Aangenomen. 

d. Voorstel aanpassing wedstrijdreglement concoursrubrieken: Het bestuur stelt 

voor om het wedstrijdreglement concoursrubrieken gedeeltelijk te wijzigen. 

Stemmingsuitslag 83 voor, 1 tegen en 6 blanco. Aangenomen. 

e. Voorstel dienstverlening andere stamboeken: het bestuur stelt voor om dit punt 

door te schuiven naar punt 7 van de agenda. Na bespreken bij punt 7 financiën in 

stemming gebracht. Stemmingsuitslag: 88 voor, 4 tegen en 1 blanco. 

Aangenomen 

 

6. Benoemingen en verkiezingen 

a. Voordracht inzake herbenoeming van een lid van de kascontrolecommissie: 

Reglementair aftreden en herbenoembaar dhr. E. van Werven te Oene. 

Stemmingsuitslag, 92 voor, 1 tegen. Gekozen 

b. Voordracht inzage herbenoeming en benoeming van leden van de Commissie van 

Beroep: Reglementair aftredend en herbenoembaar zijn: 

Mr. R de Poorter te Nijmegen. 92 voor, 1 tegen. gekozen 

dhr. h. Hut te Nuis. 90 voor, 3 tegen. gekozen  

dhr. P.L.M.J. Bonants te Smakt. 87 voor, 6 tegen. Gekozen. 

Binnen de commissie reglementair aftredend en niet herbenoembaar dhr. M.T.G. 

Broens. Het hoofdbestuur draagt voor de statutaire perioden van 3 jaar voor te 

benoemen dhr. A.G.J. Lubbe te Wamel. 57 voor, 32 tegen en 4 blanco. Gekozen. 

c. Reinanda Haverkamp en Paul Jansen hebben aangeboden om het bestuur te 

ondersteunen. Reinanda Haverkamp zal het bestuur ondersteunen op het gebied 

van PR en Paul Jansen zal het bestuur ondersteunen door zich bezig te houden 

met “mijn nsps”. Beide zullen geen deel uitmaken van het bestuur, daarom 

blijven we op zoek naar een bestuurslid PR. 

 

Aansluitend wordt afscheid genomen van enkele commissieleden. 

Door de voorzitter: 

Bedankt de heer Zandee, 

Dhr. Zandee is een begrip in paardenland. Naast zijn voortreffelijke 

kennis van het Friese paard en sperma-onderzoek was hij jarenlang 

een zeer gewaardeerd jurylid van de aangespannen sport bij zowel 

de KNHS als het NSPS. Hij spreekt altijd met zeer veel passie over het 

gebruik van de Shetland Pony en probeert altijd anderen te 

enthousiasmeren om ook de leidsels ter handen te nemen. Hij blinkt 

uit in het omschrijven van plaatsing van dieren waarbij hij met zijn 

karakteristieke positieve manier de eerste tot de laatste geplaatste 

duidelijk becommentarieerde. Met het vertrek van dhr. Zandee als 

jurylid verliezen wij een gewaardeerd lid van het jurykorps, zijn 

kennis en kunde zal gemist worden! 
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NA het in ontvangst nemen van een bloemetje neemt dhr. Zandde het woord. Er 

is een tijd van komen en gaan. Hij is dankbaar voor de jaren die hij in de 

commissie van beroep en als jurylid actief was. Hij bedankt alle leden voor het 

vertrouwen dat hij al die jaren heeft gekregen. Om advies kan je altijd bellen, 

maar niet meer als jurylid. Vervolgens geeft hij mee: Doe wat met je pony’s. 

Sport blijft tellen er zijn veel recreanten actief. Spotters om de wedstrijdsport te 

stimuleren. 

 

Dhr. Broens neemt afscheid van de commissie van beroep. Hij heeft een grote 

carrière binnen het stamboek gehad. Heeft zijn termijn uitgediend. Fijn dat hij 

actief is voor de Select Sale. Mooi visitekaartje voor onze stamboekpony’s 

 

7. Financiële zaken 

a. Behandeling en vaststelling van de concept tarieven 2023: Klaas Oudman neemt het 

woord. In augustus hebben Dick Bos en Klaas Oudman samen de begroting gemaakt. We 

hebben te maken met stijgende kosten voor paspoorten, ICT en drukkosten. Het CBI was 

in augustus 12%. Het is moeilijk te verkopen om deze index te hanteren. Er is gekeken 

naar wat kostendekkend is en zijn uitgekomen op 5% indexering.   

Anna Marie Dijk verzoekt om geen ongenuanceerde tarieven te hanteren. Zij vindt het 

tarief voor een thuiskeuring te hoog. Door droes dit jaar veel thuiskeuringen geweest. 

Niet rucksichtslos tarieven verhogen. Op tariefniveau bekijken.  De tarievenlijst wordt 

vastgesteld door de vergadering 

b. Behandeling en vaststellen van de conceptbegroting 2023: We komen uit op een positief 

resultaat van 2240 euro. Voor het Groninger Paard en het Dartmoorstamboek verrichten 

we administratieve werkzaamheden. Dit levert ca 7000 euro op. Op dit moment 2,4 FTE 

werkzaam op het kantoor. Dit wordt uitgebreid naar 2,8 FTE. Ook heeft hij gekeken hoe 

het stamboek financieel en organisatorisch toekomstbestendig te maken. Onder andere 

proberen jonge leden te werven. We hebben als stamboek vaste kosten en dit zal zo 

blijven. Het NSPS wil graag een paspoort uitgevende instantie blijven. In 2024 gaan hier 

wijzigingen vanuit het ministerie plaatsvinden. Op kantoor willen we graag een dubbele 

bezetting en dan het liefst tot 14.00 uur. Het NSPS is benaderd door het stamboek KVTH. 

Dit is het stamboek van Belgische Trekpaarden en Haflingers. Gevraagd wordt om te 

helpen bij de dienstverlening en het afgeven van paspoorten. Wat gaat er veranderen? 

Uitbreiding van het personeelsbestand, 1 FTE erbij. Er zijn gesprekken geweest met 2 

dames. Contract van 1 jaar met KVTH en dan evalueren na 9 maanden of het wederzijds 

bevalt. Dit gegeven meenemende heeft geresulteerd in het opnieuw maken van de 

begroting 4 dagen voor LAR vergadering. Het KVTH trekt een bedrag (65000 euro) uit 

voor het gebruikmaken van de diensten van het NSPS. Hierdoor meer inkosten voor het 

NSPS. Peter Collignon geeft aan dat er 2 stamboeken voor Haflingers zijn. Bestaat dan nu 

de kans dat mensen gaan overlopen van het KVTH naar het andere stamboek? Arnold 

Dijkstra geeft aan dat er 10 jaar geleden een afsplitsing is geweest en deze groep draait 

onder Oostenrijkse vlag. Wat overgebleven is, is een fanatieke groep fokkers die dolgraag 

willen dat het Haflinger stamboek in takt blijft. Kees Hilhorst vraagt hoeveel 

bestuursleden het KVTH heeft. Dit zijn er 3 a 4. Verder mist hij de begroting van het 

KVTH. Dit is niet ter zake doende. Piet Bonants wil graag weten nu er 65000 euro extra 

inkomsten zijn gereserveerd of er fulltime een extra medewerker wordt aangenomen. 

Hoeveel uur is ingecalculeerd? Antw. Hier is 38 uur voor berekend. Als alles goed 

gedigitaliseerd is dan is dit bedrag ruim voldoende. Anton Meghanoul geeft aan dat het 
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KVTH als voordeel heeft dat een deel overhead wegvalt. Dit klopt inderdaad. Daarom zal 

het KVTH dan ook de nieuwe printer bekostigen. Marco Dibbits vraagt of het blad (de 

Shetland Pony) digitaal verstuurd kan worden. Voorlopig blijven we bij een papieren 

versie. Er worden nu nog 9 exemplaren per jaar gemaakt. De nieuwe conceptbegroting 

wordt goedgekeurd door de vergadering. 

 

8. Uit het bestuur, toelichting van de verschillende bestuursleden 

Remond Molenkamp en Jacoba Jensma. 

• Tijdig inleveren dekbonnen. 

We hebben de afgelopen tijd gemerkt dat met betrekking tot het tijdig inleveren van 

dekbonnen en geboortebewijzen door onze leden niet altijd de juiste tijdsbestekken 

worden aangehouden. De laatste paar jaar is daar vanuit het kantoor soms wat erg 

klantvriendelijkheid mee om gegaan. Als bestuur hebben we gemeend dat we ons toch 

moeten houden aan de regels die we hieromtrent met elkaar hebben afgesproken. 

Daarom zullen we vanaf komend jaar hier strak op toezien. Onze medewerksters op het 

stamboekkantoor krijgen de opdracht om de regels wat dit betreft strak te hanteren. 

• Verzoek van de manege in Mariënheem. 

Tijdens de komende hengstenkeuringen zijn we als NSPS weer te gast bij de ons bekende 

manege Mariënheem. Vanuit de manege zijn aan ons twee verzoeken gedaan die we u 

graag laten weten: 

1. Steeds vaker werden er de laatste jaren door deelnemers pannen soep meegenomen, 

die dan in de middagpauze werden genuttigd. Dat stelt het bestuur van de manege niet 

op prijs. Zij bieden tegen schappelijke prijzen consumpties en snacks aan. Wij willen u 

vriendelijk vragen niet zelf meer soep o.i.d. mee te nemen naar de manege. 

2. Het zwart spuiten van de hoeven van hengsten is in en om de manege niet toegestaan. 

Wilt u dit wel, doe dat dan thuis. Eventuele kosten voor het schoonmaken van de resten 

van zwarte verf worden door de manege op de veroorzaker verhaald. 

• Livestream Hengstenkeuringsdagen december en januari. 

Tijdens de afgelopen twee edities van de hengstenkeuringen hebben we middels een 

livestream kunnen realiseren dat er thuis vanaf de bank kon worden meegekeken. Zoals 

het er nu naar uitziet kunnen we dit jaar weer publiek toelaten in de hal. Toch is besloten 

deze service weer aan te bieden. We zijn een samenwerking aangegaan met Adrian 

Meindersma (AMfilms) uit Leeuwarden, hij heeft ervaring bij keuringen van de Friezen, 

Trekpaarden en Haflingers en de mini-paarden. Er zal worden gestreamd via YouTube, 

het voordeel hiervan is dat de opgenomen beelden ten allen tijde terug te zien zijn. 

De livestream zal worden verzorgd op zaterdag 10 december (2 e en 3 e bezichtiging) en 

op de beide dagen in januari 2023. De dagen van de 1e bezichtigingen zullen dus niet via 

een livestream te zien zijn. De livestream is kosteloos te bekijken via onze website. Als u 

de keuring wilt volgen met een catalogus erbij dan dient u deze tijdig te bestellen via het 

stamboekkantoor, of er vandaag een aan te schaffen bij de aanwezige dames van het 

kantoor. 

Overigens is er ook weer ruimte voor adverteerders om een reclamefilmpje te laten 

draaien in de pauzes, of een logo van uw bedrijf boven in het beeld mee te laten draaien. 

U kunt hiervoor contact opnemen met de sponsorcommissie en/of de 

organisatiecommissie van de HK dagen. 
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Jacoba vertelt dat er naar aanleiding van de vacature voor kantoormanager iemand is 

aangenomen. Zij kan op 1 januari beginnen. Het is een persoon met veel ervaring. Ze is 

onder ander paspoortconsulent en heeft ook al leiding gegeven aan een klein team. Ze 

komt ook langst op de hengstenkeuring. Ze zal zich middels een stukje op de website 

t.z.t. aan eenieder voostellen. 

9. Machtiging aan het bestuur om eventueel tijdens de vergadering genomen besluiten voor 

zover van toepassing in reglementen vast te leggen.  

Hiermee gaat de vergadering akkoord. 

10. Rondvraag 

• Piet Bonants heeft een vraag aan het bestuur. Hij heeft 3 jaar geleden een schriftelijk 

verzoek i.v.m. het stikstofbeleid ingediend. In dit voorstel wordt een shetlander 

ongeacht de maat gelijkgesteld aan een pony van 350 kg lichaamsgewicht. Dit 

betekent 8 pony’s per hectare zonder mest uit te rijden. Hans Schouls heeft dit 

dossier overgenomen van Ruud van Raak. Het is lastig om daar door te dringen. 

Overleg is moeilijk waardoor aanpassingen lastig worden. In andere diergroepen zie 

je gradaties voor jong of oud. Verzoek is om de gegevens voor maatvoering te 

koppelen aan mijn rvo. Hans gaat het contact intensiveren. 

• Wout van Brouwershaven heeft meerdere punten. 1. Vorige week zijn de IBOP 

proeven gereden. Is het mogelijk dit op een ander tijdstip in het jaar af te nemen. In 

deze tijd van het jaar lastig om te trainen wanneer je geen mogelijkheden hebt om 

buitenshuis te oefenen. 2. Door de goede berichten van Klaas Oudman aangaande de 

cijfers is het dan mogelijk ook op woensdag en donderdag de livestream uit te 

zenden? Klaas zal hiernaar kijken. 3. Dhr. Molenkamp is namens het NSPS naar een 

belangrijke vergadering geweest . Er zijn daar vragen gesteld over internationale dek 

bonnen. Hij heeft het stuk gelezen in de shetlander. Speciaal boek voor buitenlands 

geregistreerd hengsten (EU boek). 4. Aspirant juryleden. Hij heeft gehoord dat in het 

voorjaar niet alle aspiranten verkiesbaar worden gesteld door het bestuur. In de LAR 

is op 21 april 2021 besproken dat een aspirant 2 jaar meeloopt. Dus nu verkiesbaar. 

Antw. Op 23 november is het bestuur om de tafel geweest met de aspiranten. De 

omstandigheden kunnen wel eens wijzigen zodat andere beslissingen genomen 

worden. 

• Nico den Hartog wil namens de manifestatiecommissie eenieder bedanken. Er zijn 

altijd dingen voor verbetering vatbaar. Suggesties/ideeën mogen altijd worden 

aangedragen bij het bestuur. 

• Erik Jansen heeft vraag m.b.t. het Hitteprotocol. De keuring van FV Oost Brabant is 

doorgegaan bij 32 graden. In de LAR stemming geweest om de temperatuurgrens te 

verlagen naar 30 graden. In het zuiden is het al gauw een paar graden warmer dan 

de rest van Nederland. Laat het zoals het bij het NVWA is. Antw. Er is alleen een 

peiling gehouden in de LAR. Er is geen besluit over genomen. Bij het NVWA is geen 

hittestress bij paarden geconstateerd. In den lande zijn 4 waarschuwingen 

uitgedeeld. 

• Herman Winters. In het voorjaar wanneer de stamboekopnames waren zijn er 

droesuitbraken geweest bij collega fokkers. Vraag of de veterinair handschoenen kan 

gebruiken of na elke pony de handen wassen. 

• Anna Marie Dijk heeft enkele punten. 1. Ze geeft aan dat de agenda op de website 

niet is gehanteerd deze vergadering. Graag in het vervolg deze hanteren en niet die 

in het blad. 2. Ze vindt het jammer dat niemand van het bestuur bij het concours in 
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Houten aanwezig was. Hier werd het NK-damesnummer verreden. 3. De wolf!! Dit is 

nu al een groot probleem in de Noordelijke provincies. Zoek de publiciteit. Hans 

Schouls geeft aan dat er een vergadering met de Koepel en de sectorraad paarden is 

geweest. Per januari kunnen we subsidie krijgen voor pony’s en paarden. De 

vergadering reageert dat dit niet voor hobbyisten is. Op 12 december organiseert 

Horses een Webinar hierover. Preventie is nodig, het is een maatschappelijk 

probleem. 

• Anton Meghanoul. Enkele jaren terug gevraagd of het NSPS bij wijziging 

keuringstijden proactief mails stuurt aan leden. Hij kijkt niet alle dagen op de 

website. We hebben een digitaal platvorm waar kosten aanhangen. Het bestuur ziet 

een uitdaging voor nieuwe kantoormensen. 

• Ernst Termeer. Complimenten aan de commissie voor wijziging statuten. Zo 

onnoemelijk veel werk verzet, Super! De aspirant juryleden zijn in 2020 begonnen en 

hebben toen ook examen gedaan om door te gaan. Alle huidige aspiranten zijn 

hiervoor geslaagd. Ook zijn enkele in 2022 al als volwaardige juryleden ingezet. Stel 

ze wel verkiesbaar! De wolf. Er zitten meer wolven dan pony’s op de Veluwe (70!) 

Elke dag met angst en beven naar de pony’s. Ook al gezien in de Bommelerwaard. 

• Bertus Plender. Heeft het verhaal van dhr. Termeer aangehoord. Hij stelt de vraag of 

de aspirant juryleden de eerste keer wel gekozen moeten worden. De meeste leden 

kennen de aspiranten nog niet eens. Het is schadelijk om te stemmen op de persoon 

i.p.v. op hun kennis en kunde. 

• Dick Bos vindt het mooi dat er bestuursleden aanwezig zijn op een kampioenschap. 

Echter je bent veel tijd kwijt als bestuurder. De stelling er moet op elke keuring 

iemand van het bestuur aanwezig zijn vindt hij niet juist. Applaus voor de mensen 

achter de tafel voor de tijd en energie die zij steken in deze vereniging. 

• Martin Broens vindt dat het bestuur zijn redenen zal hebben aangaande het wel of 

niet verkiesbaar stellen van aspirant juryleden. Hij vindt dan ook dat de 

ledenvergadering zich niet moet bemoeien met de bemensing van ons stamboek. 

• Hans Schouls verontschuldigt zich voor het gebruik maken van de agenda uit het blad 

i.p.v. die op de website. 

11. Sluiting 

Er zijn uitrijkaarten te verkrijgen bij de bestuurstafel. Eenieder bedankt en wel thuis. 


